香港大球場停車場月租申請人抽籤結果 (2026年1月)

Balloting Result of Monthly Car Park Applicants in Hong Kong Stadium (January 2026)

<u>月租申請人車輛登記號碼*</u> Vehicle Registration Number of Monthly Car Park Applicants*

YA615*	YR16*
TW445*	WX464*
TS866*	XL911*/XL865*
WK79*	UF432*
GD839*	KP619*
ET71*	TA597*
XT148*	ZU37*
ZL377*	SV165*
ZX453*	XZ830*
TR895*	YV688*
YK784*/ZF523*	TV526*

^{*}車輛登記號碼的最後一個字元被遮蔽。 *The last character of the Vehicle Registration Number is hidden.

註:成功申請月租停車位的人士須在本月24日或之前於上午8時至下午8時期間,將劃線支票乙張(支票抬頭: 香港特別行政區政府,背面須寫上申請人姓名、車牌號碼和聯絡電話)投入置於香港大球場停車場旁的保安控 制中心外的投遞箱內。

Note: Successful applicants are required to deposit a crossed cheque payable to "The Government of the HKSAR" to the drop-box outside the Security Control Office next to the car park of the Hong Kong Stadium from 8 a.m. to 8.p.m. on or before the <u>24th of the month</u> with name of applicant, vehicle number and contact telephone written at the back side.

